
Vraag van de raad. 
 
Beter voor Rijswijk vraagt zich af wat het afwegingskader is voor het plaatsen van laadpalen en of de 
wethouder het met bvr eens is dat het plaatsen van deze dingen midden op stoepen of op 
oversteekplaatsen voor mindervaliden onwenselijk is. 
Beter voor Rijswijk is van menig dat daar op zijn minst rekening mee gehouden moet worden. 
 
Alice Prenger 
Raadslid 
 


